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    PREZYDENT  

MIASTA PABIANIC 
SPM-I.0003.36.2024  

Urząd Miejski w Pabianicach, 95-200 Pabianice, ul. Zamkowa 16,  
tel. +48 42 2254615, +48 42 2254600, fax +48 42 2254669, 
e-mail: poczta@um.pabianice.pl, http://www.um.pabianice.pl 

 

Pabianice, dnia 24 lipca 2024 r. 

 

Pani 
Iwona Marczak 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  
w Pabianicach 
 

 

W załączniku przekazuję odpowiedź Starostwa Powiatowego w Pabianicach w sprawie 

przekazanej interpelacji p. Aleksandry Stasiak i p. Anny Zaborowskiej, dotyczącej przebudowy 

skrzyżowania ulic Szpitalnej/20 Stycznia/Nawrockiego w Pabianicach. 

 

 

Prezydent Miasta Pabianic 

 

Grzegorz Mackiewicz 



 

 

Pabianice, dn. 12.07.2024 r. 

 

DM.7126.7.2024 

 

                       

                       Zarząd Dróg 

            Miejskich w Pabianicach 

                 95-200 Pabianice 

                  ul. Warzywna 1 

    

 

W odpowiedzi na Państwa pismo o numerze ZDM/1793/2024/A z dnia 1 lipca 2024 r. (data 

wpływu: 2 lipca 2024 r.) w sprawie przebudowy skrzyżowania ul. Szpitalnej z ul. 20 Stycznia                      

i ul. Nawrockiego w Pabianicach informujemy, że w ostatnich latach zostały podjęte skuteczne 

działania mające na celu poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego na omawianym skrzyżowaniu. 

Zostało zamontowane dodatkowe oznakowanie pionowe i poziome w ul. 20 Stycznia, w tym 

spowalniające ruch przed skrzyżowaniem, tzw. poduszki berlińskie i separatory ruchu. Działania te 

w znaczący sposób ograniczyły zdarzenia drogowe na tym skrzyżowaniu, których znaczącą część 

stanowiły zdarzenia wynikające z nieustąpienia pierwszeństwa przejazdu oraz wjeżdżanie przez 

niektórych kierujących (poruszających się drogą podporządkowaną - ul. 20 Stycznia) z nadmierną 

prędkością na skrzyżowanie ulic 20 Stycznia i Nawrockiego. 

W związku z powyższym obecnie nie są planowane działania mające na celu przebudowę 

omawianego skrzyżowania. Jednakże obserwujemy i będziemy obserwować sytuację w omawianej 

lokalizacji i jeżeli nastąpi ponowny wzrost zdarzeń drogowych na tym skrzyżowaniu pomimo 

zastosowanych przez nas rozwiązań, to powrócimy do koncepcji dalszych zmian w jego układzie. 


